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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Berešová: 
Jedna sa o hrádzu o tzv. cyklistický chodník, ako to kto nazýva. Je to miesto, ktoré je 
povedala by som, dosť frekventované. Využívané hlavne mladými ľuďmi, mladé rodiny, či už 
na prechádzky, kočíkovanie, takisto aj dôchodcovia. Je to chodník, ktorý je pre Trebišov dosť 
zaujímavý a veľmi využívaný. Bohužiaľ, prešiel nejaký čas, rozpadáva sa. Na mnohých 
úsekoch je to tak, že keď tam idú korčuliari už je to dosť nebezpečné. Viem, patrí to povodiu, 
je mi to jasné. Ja by som navrhovala, aby sa mesto dohodlo, alebo našlo nejakú spoločnú reč, 
nejaké spoločné riešenie s povodím a ten chodník nejak spevniť alebo dať tomu nový 
koberec, niečo, čo by tomu chodníku pomohlo. Ja si myslím, že veľa ľudí v Trebišove by to 
využilo a ocenilo. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pani poslankyňa, stalo sa, rokovali sme s povodím. Povodie tak, ako ste povedali má v správe 
tento úsek. Okrem iného má v pláne v najbližšom období rozšíriť a spevňovať plochy v 
ďalších častiach. Bolo nám povedané, že všetko závisí od množstva peňazí a od priorít, ktoré 
sa určia. Našou podmienkou, resp. požiadavkou bolo aj to, aby sa nezabudlo a myslelo práve 
na tento úsek, aby sa v čo najskoršej dobe opravili tie najproblematickejšie úseky o ktorých 
ste aj vy hovorili. Ale ich snahou je rozšíriť spevnenie a asfaltovanie aj do ostatných časti 
smerom k rieke Ondava.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 


